
DECEMBRSKO ZASEDANJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Sprejet program
demografsko
ogroženih območij

Na predlog župana Bogdana Bradača so
delegati pred pričetkom zasedanja občinske
skupščine z minuto molka počastili spomin
na žrtve nesmiselne vojne na Hrvaškem.

Ob predlaganju dnevnega reda so se odlo-
čili, da kratko poročilo o problematiki iz-
gradnje odnosno razširitve odlagališča od-
padkov poslušajo le kot informacjo, kot pro-
blematiko pa ga uvrstijo na dnevni red na
naslednje zasedanje.

Po sprejemu zapisnika in še prej ugotovi-
tvi sklepčnosti, je kot je sedaj že utečena
praksa, predsednik izvršnega sveta Davor
Valentinčič podal poročilo o delu tega orga-
na med dvema skupščinskima zasedanjema.
Med drugim je povedal, kako poteka odkup
stanovanj, da se razmišlja o ustanovitvi sta-
novanjskega sklada ljubljanskih občin, da so
pristopili k izvajanju zakona o denacionali-
zaciji (vloženih je preko 800 zahtevkov!) in
ob zaključku predlagal, da delegati sprejme-
jo sklep o zagotovilu odnosno garanciji, ki
naj bi ga občinska skupščina dala za najetjc
kredita za gradnjo osnovne šole Livada.
Prav ob tem pa se je razvila živahna razpra-
va od tega, da se ponovno preveri na podlagi
študij upravičenost gradnje te osnove šole
(delegati Demosa) čemur sta argumentirano
nasprotovali Francka Trobec (sekretarka za
družbene dejavnosti) in Teja Valenčič (dele-
gatka ZZD) ter nato še predsednik izvršne-

pripravljeno gradivo, opozorili pa so tako
kot predlagatelj - občinski izvršni svet - na
celovitost zahtevnega uresničevanja tega
programa ob zagotavljanju materialnih sred-
stev, pri čemer mora imeti prednost komu-
nalna infrastruktura.

Z odobravanjem in pohvalo je bilo spreje-
to poročilo o delu sveta za preventivo in
vzgojo v cestncm prometu za leto 1991
vključno s programom za letošnje leto.

Anton Polzelnik iz Velikih Lašč je pisno
zastavil zahtevo po zagotovitvi sredstev za
ureditev premoženjsko pravnih zadev za
zemljišča, ki so jih krajani brezplačno odsto-
pili za obnovo ceste Srobotnik-Strmec ter
pobudo za ureditev pravno premoženjskega
stanja vseh cest, kjer to ni rešeno ter javno
postavil vprašanje o tem, ali se dejansko
ukinja oddelek Postaje milice v Velikih Laš-
čah. Kar zajeten seznam odprtih vprašanj in
apel na skupščino je pripravil Ciril Stanič
(KS Kolezija), Matjaž Gruden (LDS) je
zahteval podatke o številu in dejanski izo-
brazbi zaposlenih v občinskih organih na
dan izvolitve izvršnega sveta in 1. 12. 1991.
Nadvse razvejana in živahna pa je bila raz-
prava ob informaciji Aleksa Marinka, pred-
sednika odbora za urejanje prostora in var-
stvo okolja pri naši skupščini, ki je zadevala
tehnično-tehnološke rešitve za nadaljnje od-
laganje komunalnih odpadkov na komunal-

ga sveta, pa vse do finančnih vprašanj, kaj
s tem prevzemamo kot občina, s katerimi
sredstvi garantiramo, kdo bo pravni nasled-
nik finančnih obveznosti reorganizacije ob-

. čine, pa do vprašanj o možnem izdajanju
občinskih obveznic...

Skratka, vprašanj je bilo veliko, tako je
, ugotavljal skupaj z nekaterimi delegati tudi

predsednik skupščine.
Delegati pred seboj namreč niso imeli pis-

nega gradiva in tako tudi ne povsem jasne
slike. Ker je šlo za odločitev z materialnimi
posledicami, so ločeno po zborih glasovali in
izglasovali naslednji sklep: Zbori skupščine
občine dajejo pobudo izvršnemu svetu za
najem posojila za financiranje izgradnje os-
novne šole Livada. Predsednik skupščine pa
je naročil izvršnemu svetu, da v zvezi z naje-
mom posojila pripravi gradivo za prihodnjo
skupščino.

Le z nekaj vprašanji o planu enote za
šport, ki jih je izpostavil Ciril Stanič (KS
Kolezija) in so zadevala odmočje naše obči-
ne, se je začela in zaključila razprava o poro-
čilu o izvajanju programa družbenih dejav-
nosti v prvih devetih mesecih lanskega leta,
ki ga je na kratko predstavila mestna sekre-
tarka za družbene dejavnosti Branka Lo-
vrečič.

Razvojni program demografsko ogrože-
nih območij v naši občini za obdobje
1991-1993, so delegati ocenili kot dobro

nem odlagališču Barje. Sklepe odbora ob-
javljamo.

Številna vprašanja o tem, opredeljena ali
so za to ali ne, o tem kako so v preteklosti
»reševali« to odlagališče, kakšne so finančne
obveznosti in še marsikaj, so ob tem postavi-
li delegati. A kot je bilo že rečeno v uvodu
tega skupščinskega zasedanja je bila to zgolj
informacija, zato bo zaradi obsežnosti pro-
blematike sanitarne deponije Barje gradivo
o tem uvrščamo na dnevni red naslednje seje
skupščinskih zborov.


